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Číslo zápisnice BA SZFB/Z-02/ 13.06.2023 

 

 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Zasadnutie RRBA a BA florbalového regiónu 

Miesto konania zasadnutia SZFB, Junácka 6, Bratislava  

Deň konania zasadnutia 13.06.2023 

Čas začiatku zasadnutia 17:30 

Čas ukončenia zasadnutia 20:00 

Predsedajúci Mgr. Michal Bortlík 

Zapisovateľ Ing. Patrik Bulko, PhD. 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

Michal Bortlík, Miroslav Bukviš, Patrik Bulko, Jozef Mlynarčík, Tomáš Chvála 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

- 

Hostia prítomní na zasadnutí 

František Bartoš, Marcel Kratochvíl, Helena Kunšteková, Maroš Takáč, Peter Holekši, Ján 

Žúbor 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 3 

Uznášaniaschopnosť Áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 3 
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Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze Bratislavského florbalového regiónu  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa  

3. Schvaľovanie programu BA SZFB 

4. Zhodnotenie súťažnej sezóny 2022/2023 a návrhy zmien v súťažiach pre súťažnú sezónu 
2023/2024 

5. Odmeny členov RRBA za sezónu 2022/2023 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 3., 4. 

• boli predložené na zasadnutí k bodom 5. 

• sú archivované na Sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie schôdze Bratislavského florbalového regiónu 

 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Schôdzu otvoril predsedajúci p. Michal Bortlík, ktorý privítal všetkých členov regionálnej rady 

a zároveň zástupcov klubov 
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Bod č. 2 Voľba zapisovateľa a overovateľa 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý p. Patrik Bulko, za overovateľa zápisnice bol 

navrhnutý p. Maroš Takáč 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/01-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Za zapisovateľa zápisnice p. Patrika Bulka, za overovateľa zápisnice p. Maroša Takáča 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bulko, Bortlík, Chvála, Mlynarčík) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Schvaľovanie programu BA SZFB 

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze Bratislavského florbalového regiónu  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa  

3. Schvaľovanie programu BA SZFB 

4. Zhodnotenie súťažnej sezóny 2022/2023 a návrhy zmien v súťažiach pre súťažnú sezónu 
2023/2024 

5. Odmeny členov RRBA za sezónu 2022/2023 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

- 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/02-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia bez zmien 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bulko, Bortlík, Chvála, Mlynarčík) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: - 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 
Zhodnotenie súťažnej sezóny 2022/2023 a návrhy zmien v súťažiach pre 

súťažnú sezónu 2023/2024 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

K schôdzi sa pripojil p. Miroslav Bukviš, ktorý nestihol úvod zasadnutia 

 

KUNŠTEKOVÁ zmienila, že podľa jej názoru sa rozhodcovia v regióne vymkli kontrole. Vyzýva 

P-SZFB, aby zaujali k neudržateľnému stavu riadenia rozhodcov v regióne stanovisko, 

a urýchlene vyriešili problém, ktorý sa týka nedostatočnej a neefektívnej práce 

a komunikácie s rozhodcami. Pýta sa, prečo KRO v regióne BA za p. Žúbora fungovala, a teraz 

je terčom kritiky. Rovnako sa pýta, prečo v minulosti rozhodovali zápasy dvaja rozhodcovia, 

z ktorých bol vždy jeden skúsený a druhý nováčik 

 

BORTLÍK súhlasí, že situácia ohľadne rozhodcov je neudržateľná 

 

KUNŠTEKOVÁ si myslí, že by mala byť daná komisia viac profesionálna. Zastáva názor, že 

v regióne Východ a Stred je všetko v poriadku, naopak, región Západ a Bratislava nefunguje. 

Pýta sa prečo ? 

 

BULKO si myslí, že v nadväznosti na odmeny členov komisie odvádzajú všetci členovia 

nadštandardnú prácu, najmä v regióne Západ, kde musí pracovať p. Riečický v nadväznosti 

na najvyšší počet zápasov v rámci regiónov Slovenska najviac, čo sa však nezohľadňuje vo 

výške odmeny. Zastáva si i Mesároša, nakoľko ten sa vyjadril už v decembri 2022, že funkciu 

vykonávať nechce, robí to iba preto, že nemá kto iný. Bulko navrhuje vymeniť p. Mesároša za 

p. Chválu 

 

KRATOCHVÍL a HOLEKŠI poukazujú na zlý kvalitatívny stav rozhodcov v regióne. Prezentujú 

názor, že na záverečnom turnaji prípraviek boli rozhodcovia na úrovni „tragédia“. Holekši si 

dokonca myslí, že jeden z rozhodcov bol mentálne retardovaný 

 

KRATOCHVÍL a HOLEKŠI poukazujú na absurdný stav, ktorý nastal na záverečnom podujatí 

mládeže, kedy otec – rozhodca, pískal 4-5 zápasov vlastnému synovi, a ovplyvnil tak priebeh 

turnaja. Išlo o aktívneho rozhodcu, ktorého syn nastupoval za klub ATU Košice. Daný 

rozhodca si podľa slov prezentujúcich doslovne „pýtal“ zápasy svojho syna. Kratochvíl 

i Holekši disponujú video-záznamom, ktorý bude zrejme podkladom pre sťažnosť na adresu 

rozhodcu, rovnako tak KRO, ktorá mala zamedziť takémuto stavu. 

 

CHVÁLA si myslí, že za stav rozhodcov v regióne je zodpovedný zlý systém, nie p. Mesároš, 

ktorý vykonáva svoju prácu dobre, keďže je, veľmi povrchne povedané „nútený“ vykonávať 

danú funkciu 

 

BORTLÍK žiada, aby sa situácia riešila na P-SZFB. Žiada Bulka, aby odprezentoval výsledky 

dnešného stretnutia na P-SZFB 
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KRATOCHVIL zmieňuje, že počas sezóny odpískal mnoho zápasov, nakoľko na zápasy 

v regióne neprišli rozhodcovia. Pýta sa, či dodatočne dostane odmenu za odpískané zápasy 

 

KUNŠTEKOVÁ vysvetlila spôsob refundácie 

 

BULKO poopravuje tvrdenia a jasne vysvetľuje, že zle nastavený systém zamedzuje vyplatiť 

peniaze „náhradným“ rozhodcom.  Cituje však svoj vlastný návrh, ktorý adresoval KRO, 

a tento problém by raz a navždy vyriešil.  

 

HOLEKŠI súhlasí s návrhom Bulka. Myslí si však, že školenia rozhodcov sú tragikomické 

a nekoncepčné (má vlastné skúsenosti) – nikam nováčikov neposúvajú 

 

KRATOCHVÍL navrhuje systém nominácie rozhodcov na zápasy v regióne. Požaduje 

vytvorenie zdieľaného dokumentu, tzv. „termínovka“, kde by si rozhodcovia vyznačovali 

dátumy, kedy sú ochotní a schopní pískať 

 

MLYNARČÍK v súvislosti s tým poukazuje na problémy s ISF (menuje ich) 

 

TAKÁČ má info z prvej ruky, že za neriešené problémy môže Sarnovský, ktorý sa správcovi 

systému neozval niekoľko mesiacov. Neozval sa im v dobe, kedy mal správca systému voľné 

kapacity a chcel nám pomôcť zadarmo. Z tohto dôvodu zrejme zväz príde o peniaze, pretože 

teraz sú všetky služby spoplatnené 

 

BORTLÍK navrhuje prepojiť systémy 

 

HOLEKŠI chce, aby sa rozhodcovia testovali z pravidiel, aj tí regionálni, nakoľko ich znalosť 

pravidiel je zlá, najmä pri posudzovaní výhody resp. opakovanej výhody 

 

TAKÁČ navrhuje nový systém pri kategórii SP, 4+1. Pýta sa na možnosti 

 

KUNŠTEKOVÁ oponuje, že sa to nedá 

 

HOLEKŠI kritizuje rozmery ihriska počas záverečného turnaja prípraviek v TN. Naráža na 

Mestskú športovú halu v Trenčíne (FBC Trenčín). Zároveň poukazuje na to, že je záchranár 

a preto by mala byť funkcia záchranár uvedená v Súťažnom poriadku na jednej úrovni 

s funkciou lekár. Myslí si, že mnohokrát vie viac záchranár než kožný lekár 

 

KRATOCHVÍL sa pýta, kam smerujeme ako šport  

 

BULKO vysvetľuje model, ktorým sa chceme ako zväz uberať. Uvedomuje si však, že vždy 

zarazíme na dva tábory, a síce, podporovateľov a odporcov  

 

HOLEKŠI sa pýta, prečo neboli na záverečných podujatiach mládeže účastnícke medaily. 

Vraj sa mohol osloviť nejaký sponzor – má ich v okolí dostatok 
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BULKO vysvetľuje, že toto je otázka na SZFB, s.r.o ale predovšetkým p. Sarnovského. 

Dodáva, že ako člen P-SZFB nemá prístup k týmto agendám 

 

HOLEKŠI oponuje, že Sarnovský vždy len sľubuje, no výsledok je taký aký je 

 

TAKÁČ sa pýta na vonkajšie ihriská 

 

KUNŠTEKOVÁ reaguje, že info mali byť už dávno vonku. Zodpovednosť p. Popovec  

 

Ďalšia debata sa niesla výlučne v intenciách nedostatočnej komunikácie niektorých členov P-

SZFB s klubmi, nedostatočného marketingu zo strany pracovníkov marketingu (SZFB, s.r.o), 

otáznikov v komunikácii s p. Sarnovským 

BULKO poukazuje na zmeny v smerniciach a legislatíve pre sezónu 2023/24  
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Bod č. 5 Odmeny členov RRBA za sezónu 2022/2023 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

BULKO navrhol pre členov RRBA nasledujúce odmeny:  

• Bortlík 500€-,  

• Mlynarčík 200€-, 

• Chvála 200€-, 

• Bukviš 200€-, 

 

BULKO následne požiadal členov klubov o vyjadrenie k návrhu odmien. 4 zástupcovia klubov 

boli ZA, dvaja sa zdržali hlasovania 

 

KUNŠTEKOVÁ si myslí, že členovia RRBA by mali vykonávať funkcie zadarmo, s výnimkou 

predsedu, navrhuje teda odmenu 500€ pre Bortlíka a pre ostatných členov 0€. Zároveň si 

však myslí, že by sa malo hlasovať o odmenách pre členov RRBA jednotlivo 

 

BULKO okrem hlasovania zástupcov klubov žiada hlasovanie samotnej RRBA, nakoľko RRBA 

je orgánom SZFB, ktorý má takúto zodpovednosť. Návrh teda predkladá ešte raz, 

s rozdielom, že hlasovanie nebude blokové, ale samostatné 

 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/03-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 500€ pre Michala Bortlíka 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 3 (Bulko, Chvála, Mlynarčík) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: 2 (Bukviš, Borltík) 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 
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Číslo uznesenia: BA SZFB/02/04-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 200€ pre Jozefa Mlynarčíka 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 3 (Bulko, Chvála, Bortlík) 

• PROTI: - 

• ZDRŽAL SA: 2 (Bukviš, Mlynarčík) 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/05-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 200€ pre Tomáša Chválu 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 3 (Bulko, Bortlík, Mlynarčík) 

• PROTI: 1 (Bukviš) 

• ZDRŽAL SA: 1 (Chvála) 

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 
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Číslo uznesenia: BA SZFB/02/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 200€ pre Miroslava Bukviša 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 (Bulko, Bortlík, Chvála, Mlynarčík) 

• PROTI: 1 (Bukviš) 

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: - 

 

Výsledok hlasovania 

 

SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 6 Rôzne, diskusia 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

KUNŠTEKOVÁ si myslí, že zbytok € z rozpočtu regiónu by sme mali preniesť do septembra, 

kedy sa rozhodneme o ich alokácii 

BULKO si myslí, že návrh predsedu RRSTR, Daniela Baránka, organizovať záverečné turnaje 

mládeže viackrát do roka je skvelý. Prezentuje podrobnosti 
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Bod č. 7 Záver 

 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 

BORTLÍK poďakoval prítomným za účasť a ukončil schôdzu Bratislavského florbalového 

regiónu.  
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/01-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Za zapisovateľa zápisnice p. Patrika Bulka, za overovateľa zápisnice p. Maroša Takáča 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/02-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia bez zmien 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/03-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 500€ pre Michala Bortlíka 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/04-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 200€ pre Jozefa Mlynarčíka 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/05-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 200€ pre Tomáša Chválu 

 

Číslo uznesenia: BA SZFB/02/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

BA SZFB schvaľuje 

• Odmenu 200€ pre Miroslava Bukviša 
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NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

- 
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Predsedajúci – Michal Bortlík  

Zapisovateľ - Ing. Patrik Bulko, PhD.  

Overovateľ – Maroš Takáč  

 

 


